

學生資料表 (短表)

210

長沙灣天主教英文中學 中一新生註冊及重要事項 (2025-2026)



#	日期	時間	地點	內容	通告	備註
1	10-11/7/2025 (星期四至五)	09:00-12:30 及 14:00-16:00	圖書館 (或 218-221, 309 室)	請家長或學生攜帶 : → 1) 入學註冊證及派位證正本	; 2) 學生身	份證正本; 及3)現金繳交中一習作簿/雜項費用(現金)
				辦理及網上登記中一新生註冊手續	電子版	1.請先掃瞄二維碼填寫新生學生資料表(短表)及 <mark>需即場遞交</mark>
				繳交中一習作簿/雜項收費及回條/購買官方布校章	#473	2.新生註冊表(長表)請在 15/7 或之前網上遞交(可回家填寫)
				訂購體育服 (卓麗)	卓麗	校服規格請參閱小冊子 P.4
				送贈二手校服	/	數量有限·先到先得·送完即止
2	10-22/7/2025 (星期四開始)	全天	網上訂購	網上訂購課本:聯合新零售(香港)有限公司	書單	詳情請參閱書單。截止日期:22/7
	15/7/2025 (星期二)	08:30-12:45	禮堂	中一入學前香港學科測驗		所有中一新生 <mark>必須</mark> 出席·並穿著整齊小學校服
		即日下午開始	/	啟動 Google Classroom 帳戶		學前測驗後會派發登入名稱及密碼,以便獲取學校最新消息
		08:30-10:30 及 12:45-14:15	圖書館	請交回下列表格或回條 🖌 :		
				a. 學生身份證副本		用作核對及更新資料用途·完成後會立即銷毀
				b. 中一生命教育營回條 及 健康申報表(電子版)	#002	健康申報表:需掃瞄通告內的二維碼並填寫及遞交
3				c. 個人資料收集及私隱政策		
				d. 遞交小六(上、下學期)成績表副本		
				e. 銀行自動轉賬表格 及 銀行賬戶號碼副本		
		14:15-15:30	禮堂	盡展潛能計劃 (VIP Scheme) 簡介會	#001	所有中一新生必須出席及歡迎家長出席
		/	小食部	訂購飯盒 (維他天地服務有限公司)	維他天地	可選擇留校或外出用膳。如訂購者,請將表格及7-eleven收 據或銀行入數紙直接交予小食部。截止日期:13/817:00
4	17-24/7/2025 (星期四開始)	全天	網上	網上填寫盡展潛能計劃 (VIP Scheme) 意願	#001	網址:http://sys.cswcss.edu.hk/Courses/
5	8/8/2025 (星期五)	12:00	地下大堂	公佈編班結果	/	同時於 Google Classroom 發佈編班結果
6	13-21/8/2025 (星期三至下星期四)	08:10-12:00	課室	中一銜接課程 (20/8(三) 10:30-11:30 · 在銜接課程期間在校內拍 攝學生證相片)	/	活動詳情請閱P.6 · 學生必須穿著整齊長天校服 (夏季校服請自 行在外購買 · 詳情請閱P.4) · 暑期功課遞交日期詳情請閱P.6 · 上課時間表將稍後於Google Classroom發佈
7	13/8/2025 (星期三)	09:00-13:00	有蓋操場 (小食部前)	 訂購或現售冬季校服:校樓、學校冷衫(豐昌順) 派發體育服(卓麗) 	豐昌順 卓麗	校服及體育服規格請參閱P.4
		10:00-16:00	有蓋操場 (聖母像位置)	領取早前已於網上訂購的課本 (聯合新零售(香港)有限公司)	/	請自備環保袋
8	23/8/2025 (星期六)	14:15-16:30	參照大堂指示	中一迎新日	/	家長必須陪同學生出席、學生必須穿著整齊長天校服
9	1/9/2025 (星期一)	08:10-11:30	學校	開學日	/	學生必須穿著整齊長天校服
10	3-5/9/2025 (星期三至五)	三日兩夜	大嶼山香港基 督教女青年會 梁紹榮度假村	中一生命教育營	#002	詳情於中一迎新日 (23/8) 介紹

備註:1. 有關新生入學事宜,請於辦公時間內致電校務處(電話:2741 5034)查詢。 2. 校曆表將於2025年8月底張貼於校網 http://www.cswcss.edu.hk/





Cheung Sha Wan Catholic Secondary School IMPORTANT NOTES to S.1 Students and Parents (2025-2026)



#	Date	Time	Venue	Content	Serial#	Remarks	
			Library (or Room 218-221, 309)	Please bring along: 1) Original Copy of Admission Slip and Allocation Slip 2) Original Copy of Student's HKID Card 3) Cash for S1 Miscellaneous fees (CASH)			
1				S.1 Registration	E-Version	1. Please scan the QR code to complete the student information form (short	
	10-11/7/2025 (THU-FRI)	09:00-12:30 and 14:00-16:00		Payment of S.1 miscellaneous fees, submission of reply slip and purchase of official school emblem	#473	form) and RETURN ON-SITE. 2. Student Registration Form (long form) can be filled-in at home on or before 15/7.	
				Purchase of sports uniform	Charry Garment Co Ltd	Please refer to P.4 for the school uniform requirements.	
				Distribution of second-hand uniforms	/	On "first-come-first-served" basis.	
2	10-22/7/2025 (Start from THUR)	Whole Day	Online Purchase	Ordering of online textbooks (SUP Retail (HK) Ltd)	Book List	Please refer to the Textbook List. Deadline: 22/7.	
	-	08:30-12:45	Hall	Pre-S1 HK Attainment Test		Students' attendance in full primary school uniform is compulsory.	
		Starting from afternoon	/	Google Classroom account activation	/	Distribution of User ID and Password after the PS1 HK Attainment test.	
				Please submit the following forms and reply slips \checkmark :	T		
	15/7/2025	08:30-10:30 and	Library	a. A photocopy of student's HKID Card		All personal data are for checking and updating and will be destroyed after use.	
				 b. S.1 Life Edu Camp Reply Slip and Health Declaration Form (e- Form) 	#002	Please scan the QR code to complete Health Declaration Form	
3	(TUE)	12:45-14:15		c. Personal Data Collection and Privacy Policy Agreement			
	-			d. Copy of P.6 Academic Reports (1 st & 2 nd Term)			
				e. Auto-payment Form and a copy of bank account proof	//		
		14:15-15:30	Hall	VIP Scheme Briefing Session	#001	Students' attendance is compulsory. Parents are welcomed to attend.	
		/	Tuck shop	Ordering of lunch boxes (Vitaland Services Ltd)	Vitaland	Students have options to purchase lunch from the tuck shop or eat out. Please submit order form with a receipt from 7-eleven or bank-in-slipfees to the tuck shop if applicable. Deadline: 17:00 on 13/8.	
4	17-24/7/2025 (Start from THUR)	Whole Day	Online System	VIP Scheme Reply Slip: Please log in the online system and fill out the preference	#001	Website : http://sys.cswcss.edu.hk/Courses/	
5	8/8/2025 (FRI)	12:00	School Main Entrance	Announcement of S.1 class allocation	/	Will be released through Google Classroom at the same time.	
6	13-21/8/2025 (WED to next THUR)	08:10-12:00	Classrooms	S.1 Bridging Course (Student photo will be taken between 10:30-11:30 on 20/8 during the course)	/	 Please refer to P.6 for activity details, students are required to wear full school uniform, as outlined on P.4. Please refer to P.6 for summer assignment due date. Timetable will be released via Google Classroom. 	
7	13/8/2025 (WED)	09:00-13:00	Cover Playground (near the tuck shop)	1. Purchase of <u>winter</u> school uniforms: jacket and sweater (Fung Cheung Shun) 2. Distribution of sports uniform (Charry Garment Co. Ltd)		Please refer P.4 for the school uniform requirements.	
		10:00-16:00	Cover Playground (Near the Statue of the Holy Mother)	Collection of textbooks for online textbook ordering (SUP Retail (HK) Ltd)	/	Please bring your own bag.	
8	23/8/2025 (SAT)	14:15-16:30	Refer to the notice board in School Main Entrance	S.1 Orientation Day	/	Students MUST wear school uniform and be accompanied by their parents.	
9	1/9/2025 (MON)	08:10-11:30	School	First day of school	/	Students MUST wear school uniform.	
10	3-5/9/2025 (WED to FRI)	3 Day 2 Nights	YWCA Sydney Leong Holiday Lodge, Lantau Island	S.1 Life Education Camp	#002	Details will be released on S.1 Orientation Day (23/8)	

Remarks: 1. If you have any query about admission, please feel free to contact general office within office hour via Tel: 2741 5034. 2. School calendar will be posted on the school official website (<u>http://www.cswcss.edu.hk/</u>) in late Aug 2025.